
 

 

 
Notulen GMR-vergadering 

13-03-2023 
Aanwezigen: 

Oudergeleding GMR (OGMR) Personeelsgeleding GMR (PGMR) 

Paul Noom (voorzitter) Linda Mantel (Secretaris) 

José Puiman Marie-Cecile Ruwiel 

Kim Visser  Karin Teunizen 

Nadja Tromp Karianne Wever (afwezig, verlof) 

Norien Hussain Britta Mantel 

Vacature Nanda Louis 

Vacature Vacature 

 
Namens college van bestuur: Brigit Schumacher (voorzitter CvB) en Tijs de Tombe (bestuurssecretaris) 
 
1. Opening van de vergadering 

De vergadering wordt om 19.32 uur geopend door de voorzitter 
 
2. Vaststellen vergadering 

• De agenda is vastgesteld. Onderstaande punten zijn toegevoegd. 
 

3. Mededelingen & GMR zaken 

• Basiscursus: 22 aanmeldingen 

• Verdiepingscursus GMR op 03-04. Aanwezig: Paul, Nanda, Karin, Norien, Marie-Cecile, Britta, Nadja & 
Linda. 
Afwezig: Kim en Jose 

• Hoe om te gaan met de culturele verschillen en de religieuze feestdagen binnen onze scholen: Het CvB wil 
graag weten of wij mee willen denken hierover of juist niet.  
GMR wil wel mee denken dus graag terug op de agenda wanneer dit mogelijk is.  

• Voor de werving van het nieuwe CvB lid zijn twee vertegenwoordigers van de GMR (één namens de ouders 
en één namens het personeel) uitgenodigd om deel te nemen aan de selectiecommissie. Wie zou er 
namens de GMR willen aansluiten. 
Vanuit Personeel: Nanda Louis. Vanuit de oudergeleding: Paul Noom. Nadja Tromp is reserve vanuit de 
oudergeleding. 

 
Beleidsstukken Zaan Primair, vragen voorbereiden en doornemen:  
• Gedragscode ICT (voor leerlingen) (adviesrecht hele GMR) 

• Medisch protocol (Instemmingsrecht hele GMR) 

• Gedragsprotocol alleen ter bespreking, later komt deze terug voor advies GMR. 
 
Zie hieronder bij het volgende punt, inclusief de antwoorden, punt 6. 

 
4. Nieuw onderwerp ter bespreking: rekenonderzoek 

Korte presentatie door: Martijn Rost 
Vorig schooljaar is er onderzoek gedaan naar de resultaten van de eindtoets. Opvallend is dat de resultaten 
ruim achter blijven vergeleken met het Landelijk Gemiddelde (LG) en in vergelijking met de andere vakken. 
Zaan primair en de scholen hebben de afgelopen jaren veel in het rekenonderwijs gestopt en geïnvesteerd, 
maar de resultaten gaan niet significant omhoog. Zaan Primair wil een externe partij mee laten kijken. Het 
is de bedoeling dat echt de mensen meegenomen worden.  Ook bij ons collega bestuur Agora is de trend in 
rekenresultaten onder het LG zichtbaar. Onze groep 8 leerlingen krijgen redelijk vaak het advies 
HAVO/VWO, maar veel van deze kinderen behalen niet 1S en dat is zorgelijk. 

 
Het plan: 
- Een lange termijn onderzoek in drie fases. 
- Fase 1: vooronderzoek. Van nu tot de zomervakantie  gaat een externe onderzoeksgroep een aantal 

(3) scholen bezoeken. Deze scholen zijn zoveel mogelijk een doorsnede van ZP om een goede 



 

 

dwarsdoorsnede te maken. Deze scholen worden ‘onderzocht’:  alle date die 
beschikbaar en relevant is, les bezoeken, gesprekken met directies, leerkrachten, leerlingen.  

- Fase 2: Zaan Primair gaat een Primoraat opzetten. Dit is te vergelijken met een lectoraat in het HBO 
- Vanuit de Ipabo gaat dit onderzoek geleidt worden.  
- Er komt een wervingsprocedure voor de mensen van het onderzoeksteam. Dit zijn mensen vanuit het 

veld.  
- Het tweede gedeelte, volgend schooljaar hoeven de mensen die vanuit de wervingsprocedure naar 

voren komen niet op die scholen die onderzocht zijn te werken. Dat staat los van elkaar. Ze doen 
samen onderzoek op alle scholen om de hypothese die is opgesteld vanuit het 1e deel van het 
onderzoek te toetsen/onderzoeken aan de praktijk in de scholen. 

- Voorjaar 2024 moet er dan duidelijk zijn wat er uit het onderzoek is gekomen. 
- Vanuit het onderzoek komt er een plan van aanpak.  
-  Fase 3: Schooljaar 2024-2025 gaat dit plan ingezet worden.  
- Schooljaar 2024-205 borgen en doorpakken.  
 
Belangrijk binnen dit traject is: 
Meer aandacht aan de borging en meer aandacht voor de mensen binnen de organisatie.  
De mensen die we gaan werven voor dit onderzoek krijgen hier ook uitbreiding in werktijdsfactor voor 
(halve dag per week). Tijdens het onderzoek gaan ze alle data bekijken en naast elkaar leggen.  
Het onderzoek is een succes als wij als Zaan Primair meer inzicht hebben binnen de scholen. Hoe steekt het 
rekenonderwijs in elkaar en wat heeft veel invloed en weinig invloed. Agora heeft het rekenonderwijs niet 
als prioriteit zover bekend. 

 
Twee soorten kosten: 
- Universiteit Utrecht 40.000 euro 
- Uitbreiding 0,1 van het onderzoeksteam door eigen leerkrachten: 80.000 euro 
- Totaal: 120.000 euro voor het hele traject. Dit schooljaar, volgend schooljaar op de scholen en de 

borging dat jaar daarna.  
 

Voorstel:  
Vanuit het bovenschoolse NPO geld  wil ZP dit traject gaan betalen.  
Na dit traject blijft er nog 400.000 euro over.  
Het centrale deel van het bovenschoolse NPO geld gaat de GMR over, hier mag de GMR advies over geven.  

 
5. Beleidsstukken Zaan Primair, vragen aan het CvB:  
 

• Gedragscode ICT (voor leerlingen) 

Toelichting: Dit zijn de regels vanuit ZP en hoe de school dit implementeert is aan de scholen. 

Blz Waar gaat het stukje over? Vraag/opmerking Antwoord 

 Algemene vraag: Wie informeert de kinderen daarover? Blz 4 wordt aangegeven dat de juf of meester de regels uitlegt aan 
de leerlingen. 

 Algemene vraag over dit stuk: Voor welke leeftijd/ groep zijn deze 
regels bedoeld? Het lijkt mij voor de onderbouw veel te veel regels. 

Geldt voor alle leerlingen van de basisschool, maar we moeten wel 
kijken hoe we dit gaan brengen qua leeftijd en groep.  

 Algemene vraag: Voorlichting om kinderen weerbaarder te maken op 
het internet mist in het stuk. 

Staat los van de gedragscode ICT. Dit komt terug in de lessen 
mediawijsheid. 

 Hoe zit het met de chat in teams? Dit schijnt afgesloten te zijn? Wat is 
de reden. Er zijn scholen die heel actief waren in teams. 

De ict specialist heeft dit, als het goed is besproken, op de scholen. 
  

4 Je gaat netjes en zorgvuldig om 
met alle computers, printers, 
koptelefoons en wat er zoal bij 
hoort. 

Welke sanctie zit er op als ze iets 
stuk maken? 

Kosten zijn voor de ouders. 

4  Je doet je schoolwerk alleen op 
de schoolcomputers. 

Hoe doen we dit dan met 
huiswerk/ oefenen thuis? 

Dit punt gaat aangepast worden. 

5 Onder schooltijd staat je 

mobiel uit.  

 

Moet daar niet bij: Tenzij je 
daarvoor toestemming hebt van 
je juf of meester 

Dit punt gaat aangepast worden.   

 

• Medisch protocol:  



 

 

De vragen voor het medisch protocol gaan mee naar de volgende vergadering. 
 

• Gedragsprotocol alleen ter bespreking, later komt deze terug voor advies GMR. 
Blz Waar gaat het stukje over? Vraag/opmerking Antwoord 

 Algemenen opmerking lid GMR: Nog steeds betuttelend. Waarom zou je alles in 
regels willen vastleggen? 

 

 Algemene opmerking lid GMR: Het stuk is wel veel beter dan de vorige maar toch 
nog een aantal dingen: zie hieronder 

 

4 Dragen van aanstootgevende of voor 
de functie niet representatieve kleding. 
Dat wil  onder andere zeggen: te blote, 
te korte, te strakke, of onverzorgde 
kleding.  

Moet de laatste zin er wel bij? Het komt 
betuttelend over en de beoordeling van 
wat representatief is blijft toch altijd 
subjectief. 
 

Na wat discussie besloten dat we de voorbeelden er 
wel bij laten staan. 

 De school maakt afspraken over hulp 
bij aan- en uitkleden.   

Dit zou ik weglaten. Welke afspraken zijn 
dit dan? Of moet je hier de 
onderbroekregel noemen 

Kinderen die zichzelf niet kunnen aan en uitkleden: 
daar moeten afspraken over gemaakt worden met 
ouders. Bijvoorbeeld bij zwemmen.  

 Raak je bij het corrigeren van 

gedrag kinderen niet aan. Tenzij de 

veiligheid van anderen en/of jezelf 

in gevaar komt. 

Misschien nog toevoegen: de 

veiligheid van het betreffende kind 

zelf 

 

Gaat aangepast worden. 

3 Voor medewerkers van Dynamica 

die de plicht hebben hun leerlingen 

te verschonen en te wassen, geldt 

de ondergoedregel in die situatie 

niet.  

Gaat dit om MOW? Want dit geldt 

niet voor alle dynamica scholen. Nu 

lijkt het alsof alle dynamica scholen 

dit verplicht zijn. 

Waar dit nodig is. Punt aanpassen dat het niet lijkt 
alsof dit verplicht is.  

4 Wat je niet doet: 
roken in het zicht van de leerlingen; 
 

Misschien die e-sigaret er ook 

benoemen? Er zijn mensen die dit 

niet onder roken verstaan. 

Gaat aangepast worden. 

5 Houd je je aan gemaakte afspraken 
met ouders/verzorgers van kinderen 
die gemaakt zijn in het kader van 
mogelijke gedragsregulatie van de 
leerling. 

Wat gaat dit inhouden? Wat bedoelen 

wij hiermee? 

Dit punt gaat eruit.  

7 Algemene vraag: stukje in gedragsprotocol over kritiek op werkgever op social 

media. Hoe zit dat met vrijheid van meningsuiting? 

Je laat je niet negatief uit. Maar je mag wel je 
mening geven als je ergens kritisch over bent.  

 Extra opmerking vanuit CvB: De jurist geeft aan dat we dingen uit het protocol kunnen halen als wij vinden dat dat niet vastgelegd hoeft te 
worden. We moeten met elkaar afspreken wat we met elkaar een goede omgang vinden.  Niet alle regels die hierin staan moeten ook echt 
vastgelegd worden juridisch gezien.  CvB heeft nog een aantal voorbeelden van andere besturen. Het bestuur wil naast deze versie ook een 
publieksflyer maken ervan. 

 

6. Mededelingen CvB 

• Vervolg benoeming nieuw lid CvB.  

• RvT: twee nieuwe leden zijn voorgedragen aan de gemeente.  

• Nieuwe bestuurssecretaris (Marco Stoute) per 1 april.  Dit is de laatste vergadering voor Tijs. 

• Schoollunch: inmiddels is dit opgelost voor de Pionier en de Komeet Braillestraat. Voor de Lindeboom is het 

niet opgelost. De school heeft zelf aangegeven dat ze geen schoollunch meer willen. 

• Huisvesting: 

HG D. Doniastraat: Vorige week klankbord groep met de buurt. De klankgroep was enthousiast over het plan. 

Planning: over twee jaar klaar. 

In t Veld: Vorige week is het plan gepresenteerd aan het team. Hierna komt de aanbesteden. Planning: over 

drie jaar klaar.  

Kogerveld: Oostzijderpark gaat de plek worden. Mogelijk gaat deze school in Fase 1 al gebouwd worden ipv 

in Fase 2.  

• De term zorgcoördinator gaat weer aangepast worden naar Intern begeleider.  

 

7. Besluitvorming 



 

 

• Gedragscode ICT (voor leerlingen) (adviesrecht hele GMR)→ gehele GMR geeft een 
positief advies. 

• Medisch protocol (Instemmingsrecht hele GMR)→ komt de volgende keer terug. 

• Bovenschools NPO gelden inzetten voor rekentraject/onderzoek→ GMR geeft een positief advies. 
 
8. Notulen 13-03-2023 

Er zijn geen vragen en/of opmerkingen over de notulen. 
Notulen: goed gekeurd 

 
9. Rondvraag 

• Geen 
 

De voorzitter sluit de vergadering om: 21.45 uur 
 

Datum Actiepunten Wie? 

13-03-2022 Agenda (13-03-2023) en notulen (12-12-2022) op de website 
laten plaatsen 

Secretaris 

13-03-2022 Doorgeven: 
Gedragscode ICT (voor leerlingen) (adviesrecht hele GMR) 

Secretaris 

13-03-2022 Vragen doorsturen van het medisch protocol Secretaris 

13-03-2022 Agenderen DB overleg: 
- Vragen over de pilot leerling in beeld 
-  

Secretaris 

 
 
 
 
 


